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AGENDAPUNTEN : 

1. Stand van zaken mbt het dossier van de onthardingsinstallatie van de Watergroep – site 

Meerbeek.  

De MAR gaf hierover tijdens de vergadering van juni een advies. Het ministerieel besluit met 

de weigering van de vergunning werd bezorgd aan de leden. 

 

De Watergroep heeft tot 4 november tijd om desgevallend beroep aan te tekenen tegen de 

weigeringsbeslissing bij de Raad voor Vergunningsbetwistingen.  

 

Er ontspint zich een stevige discussie waarbij Steven aanklaagt dat er geen terugkoppeling 

vanuit de gemeente is gebeurd over het advies van de MAR. Inge Hauspie wijst op het 

uitgebreid advies dat door haar via de voorzitter aan de leden van de MAR werd bezorgd en 

waarin men perfect kan zien wat de positie is van het gemeentebestuur en op welke wijze de 

gemeente met de verschillende adviezen van de adviesraden omging. De gemeente kiest voor 

een holistische benadering, in het bewuste advies van de gemeente zitten alle elementen in. 

Steven vraagt desondanks principieel een terugkoppeling. Inge merkt op dat de MAR dé enige 

adviesraad is die terugkoppeling vraagt. Zij ziet de meerwaarde daarvan niet. Henk is van 

mening dat er voldoende terugkoppeling te vinden is in het advies van de gemeente. 

 

Finaal wordt afgesproken dat de gemeente middels een brief/mail terugkoppeling zal geven. 

 

2.  Toelichting en bespreking van het erosiebestrijdingsplan en de erosieproblematiek door 

de provinciale erosiecoördinator  

 

Stefanie Bourgeois, erosiecoördinator bij de provincie Vlaams Brabant geeft een uitgebreide 

toelichting aan de hand van een presentatie. Deze presentatie zal aan de leden van de MAR 

bezorgd worden. 

 

Er worden vragen gesteld over oa : 

- of de erosiecoördinator alleen op vraag werkt en zelf geen initiatieven neemt omdat ze toch 

een goed zicht heeft op haar werkgebied? Zij werkt vooral op vraag en in overleg met de 

gemeenten in haar werkgebied 

- er wordt opgemerkt dat door de klimaatverandering meer en meer extreme weersituaties 

zullen voorkomen die modderstromen en erosie met zich zullen meewerken 

- het budget dat nu uitgetrokken wordt, volstaat blijkbaar om aan de vragen tegemoet te 

komen 

- het is spijtig dat vanaf 2023 de beheersovereenkomst met landbouwers van de VLM voor het 

aanleggen van grasstroken in het kader van erosiebestrijding stopgezet wordt. Landbouwers 

zullen zelfredzaam moeten optreden om erosie te voorkomen. 

 

 



3 

 

De gemeente gaat in haar vergunningenbeleid meer nauwlettend toekijken. De 

erosiegevoeligheid wordt getoetst en er lopen handhavingstraject voor reliëfwijzigingen.  

De erosiecoördinator geeft aan de huidige erosiebestrijdingsmaatregelen op vrijwilligheid 

berusten bij de betrokken landbouwers. 

De gemeente heeft momenteel 4 erosiebestrijdingsingrepen uitgevoerd. 

 

Op de opmerking dat er recent in de Vierhuysen maaisel bleef liggen (Aquafin heeft de werken 

uitgevoerd) komt er een opvolging door de gemeente.  

De erosiecoördinator licht ook concreet toe welke projecten in de nabije toekomst in de 

gemeente Kortenberg op stapel staan. Dit is ondermeer t.h.v. den Tomme en aan de 

Nederokkerzeelsesteenweg. Volgens de erosiecoördinator zijn de ingrepen aan de steenweg 

onvoldoende op de erosieproblematiek daar aan te pakken. 

 

3.  Participatiebeleid en participatiereglement 

 

Toelichting door de participatieambtenaar, mevrouw Hanne Schuermans aan de hand van een 

presentatie met het oog op het uitbrengen van een advies van de MAR  (de relevante 

documenten werden vooraf bezorgd). Ook de presentatie zal bezorgd worden aan de leden 

van de MAR 

Een element van frustratie blijft voor de voorzitter van de MAR dat hij vastgesteld heeft dat 

ondanks de afspraken in de afsprakennota, de gemeente geen formele terugkoppeling 

gestuurd heeft over het uitgebrachte advies van de MAR over de waterzuiveringsinstallatie in 

Meerbeek. Na enige discussie engageert Inge Hauspie zich om een brief te sturen waar ze zal 

ingaan op de elementen in het advies van de MAR. Maar zij benadrukt dat één en ander al 

terug te vinden is in het uitgebreide advies dat de gemeente zelf uitbracht (oa op basis van alle 

adviezen van de adviesraden en eigen inbreng). 

Er wordt opgemerkt dat er geen verslag gemaakt wordt en terug te vinden is over het  

vragenuurtje dat bij elke gemeenteraad voorzien is. 

Een aantal leden van de MAR vinden de termijn van één jaar die gehanteerd wordt als 

ontvankelijkheidsvoorwaarde om een klacht in te dienen, problematisch  

Er ontspint zich een discussie over de representativiteit van de zgn. charterstuurgroep. De 

vergadering stelt vast dat er een gans hoofdstuk gewijd wordt aan de charterbeginselen, de 

werkgroep en de chartertoets.  

 

Afspraak : De vergadering is het eens dat de secretaris Henk een ontwerp advies over beide 

reglementen zal voorbereiden en zijn ontwerp advies zal rondsturen voor commentaar. Het 
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advies zal dus gefinaliseerd worden middels een schriftelijke procedure van raadpleging van 

de leden.  

 

4. Bespreking aanzet tot bermbeheersplan Kortenberg – voorstel van Natuurpunt Kortenberg 

(het voorstel werd vooraf aan de leden bezorgd) 

Gelet op het vergevorderde tijdstip beslist de vergadering dit punt uit te stellen tot een 

volgende vergadering 

 

 

5.       Varia 

 

-  stand van zaken luchthavendossier (staten-generaal georganiseerd door minister Gilkinet) 

Gelet op het vergevorderde tijdstip beslist de vergadering dit punt uit te stellen tot een 

volgende vergadering  

 

-  klimaatcafé gemeente  

Inge licht toe - er komen 4 tafels in het klimaatcafe. De organisator is niet de charterstuurgroep 

maar de gemeente zelf. 

Op dinsdag 26/10 is er een voor gemeenteraadsleden - adviesraden gepland. 2 leden van elke 

adviesraad kunnen zich hiervoor inschrijven. 

OP 27/10 zijn de inwoners van Kortenberg uitgenodigd voor dat Klimaatcafé mits ze zich vooraf 

inschrijven. 

 

- sluikstorten : de gemeente gaat voor een handhavingsbeleid met camera’s. Er wordt 

geopperd dat de MAR zich zou burgerlijke partij kunnen stellen. Gezien de MAR geen feitelijke 

vereniging is en zelf geen schade lijdt, lijkt een burgerlijke partijstelling niet mogelijk. 

 

 
Verslag: Henk Cuypers (secretaris MAR) 


